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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:393 Cykelsverige

Den socialdemokratiska regeringen gav Trafikverket i uppdrag att ”utreda hur 
arbetssätt och regelverk kan förändras för att underlätta för föreningslivets 
verksamhet som bedrivs på eller påverkar statlig infrastruktur”. Detta var efter 
uppgifter om att Trafikverket successivt försämrat förutsättningarna för 
exempelvis cykelsporten att kunna genomföra tävlingar och arrangemang. 
Utgångspunkten var självklar – att stödja och stärka civilsamhället i stället för 
att försvåra engagemanget.

Trots uppdraget har Trafikverket redan under utredningstiden infört ett nytt 
arbetssätt och nya kostsamma regler för arrangörer av cykellopp. Detta 
justerade arbetssätt innebär bland annat att alla kostnader för att genomföra 
åtgärder på vägarna, såsom skyltning, i samband med evenemanget ska belasta 
arrangören. Skulle detta komma att tillämpas fullt ut skulle det i förlängningen 
innebära att de flesta cykellopp på statliga vägar försvinner.

Svenska Cykelförbundet har tillsammans med Riksidrottsförbundet, 
Friidrottsförbundet, Bilsportförbundet, Motorsportförbundet, 
Orienteringsförbundet och Triathlonförbundet kritiserat införandet av det nya 
regelverket. Färre lopp och mindre aktivitet skulle innebära ett hårt slag mot 
folkhälsan.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vad avser statsrådet att göra för att hindra denna utveckling?

………………………………………

Inga-Lill Sjöblom (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-24
Besvaras senast
2023-03-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


